
 

Osnovna šola Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem 
SVET STARŠEV 
  

Št. dok.: 900-6/2024/3-2 
  
  

ZAPISNIK 4. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2023/2024 

6. 6. 2024 ob 18:00  
   
 

Prisotni člani sveta staršev:  
• Lista prisotnosti - priloga  

Ostali prisotni:  
• g. mag. Boštjan Mohorič, ravnatelj  
• ga. Tatjana Škrab Grašič, pomočnica ravnatelja  
• ga. Anita Glavič, pomočnica ravnatelja  

 Dnevni red:  
1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje sveta staršev. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev. 
3. Potrditev cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025. 
4. Mnenje k osnutku nadstandardnega programa za šolsko leto 2024/2025. 
5. Poročila predstavnikov staršev: 

a. poročilo o delu Sveta zavoda, 
b. poročilo o delovanju šolskega sklada, 
c. poročila o delu delovnih skupin, kjer so udeleženi predstavniki staršev, 
d. poročilo o dogajanju v Aktivu in Zvezi aktivov svetov staršev. 

6. Vprašanja in pobude staršev.  

Ad1: Potrditev zapisnika 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli sklep k točki 1: 
Sprejme se  zapisnik 2. seje.  
 
Ad2: 2. Pregled in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev. 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli sklep k točki 2: 
Sprejme se  zapisnik 3. (korespondenčne) seje.  
 
Ad3: Potrditev cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025. 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli sklep k točki 3: 
Potrdi se predlog cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025. 
 
Ad4: 4. Mnenje k osnutku nadstandardnega programa za šolsko leto 2024/2025. 



 

Pri predstavitvi nadstandardnega programa je vodstvo šole opozorilo, da se bodo cene zaradi sprejetja 
Aneksa h Kolektivni pogodbi za dejavnost vzgoje in izobraževanja v RS, stroški zaradi precej višjih plačil 
strokovnim delavcem, povečali. V šoli bodo izračunali, za kolikšen znesek se bo program ob novem 
obračunu plač povečal. 
 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli sklep k točki 4: 
Svet staršev daje pozitivno mnenje k osnutku nadstandardnega programa za šolsko leto 2024/2025. 
 
Ad5: 5. Poročila predstavnikov staršev 

a) Poročilo o delu Sveta zavoda: 
 Svet zavoda je imel 3 seje: 

• 5. seja 27. 2. 2024 
o seznanitev z odstopom dosedanje predsednice in imenovanje novega predsednika 
o seznanitev s poročilom vodstva o poteku šolskega leta 2023/2024 
o seznanitev z inventurnim elaboratom, letnim poročilom za leto 2023 
o sprejem dopolnitev Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda 
o priprava in objava razpisa za delovno mesto ravnatelja in imenovanje komisije 

• 6. seja 18. 4. 2024 
o na Svetu zavoda so bila predstavljena mnenja o kandidatu za ravnatelja 
o Svet zavoda je soglasno javno izbral mag. Boštjana Mohoriča za delovno mesto 

ravnatelja OŠ Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem. 
• 7. seja (korespondenčna) 

o Svet zavoda je imenoval mag. Boštjana Mohoriča za ravnatelja Osnovne 
o šole Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem za novo mandatno obdobje. 

b) poročilo o delovanju šolskega sklada, 
• Šolski sklad je v zadnjem šolskem letu deloval uspešno v skladu z zastavljenim programom. 

Tudi letos je dogodek 'Podarim ti pesem', na katerem je bilo zbranih 2.578,00 EUR donacij, 
pomembno prispeval sredstva v šolski sklad. Šolski sklad je upošteval vse predloge učiteljev, 
strokovnih delavcev in vzgojiteljev v vrtcu za financiranje iz sklada, vključno z nakupom blaga 
za nova oblačila za folklorno skupino ter nagradami za uspešne interesne skupine. Prav tako je 
sklad izvajal subvencije v skladu s programom, s čimer je zagotovil finančno pomoč učencem 
pri udeležbi na šolah v naravi v skladu s sprejetimi merili. 

c) poročilo tima za prehrano 
• V skladu s pritožbami na preteklih Svetih staršev, so se razmere na splošno popravile, še vedno 

pa se pojavljajo težave ob prekratkih časovnih okvirih kosila pri vozačih + kosilo ni vedno na 
voljo, ker ga prej zmanjka. V primeru, če otrok zamudi avtobus, lahko počaka na naslednjega v 
knjižnici in dela ta čas domačo nalogo oz. se uči, bere, … 

• Podani predlogi za zmanjšan odpad hrane. 
• Učencem je bila podana tudi anketa glede termina prehrane. Učenci predmetne stopnje so s 

trenutnim časovnim terminom zadovoljni, vendar je inšpekcijska služba šoli naročila, naj 
termin malice premakne na zgodnejši čas, kar bo v naslednjem letu realizirano. 

• Šola je kupila dodatne termo posode ki bodo ohranjale toploto jedi. 



 

• Kuhinja ponovno naproša da če učenec potoži čez kosilo, da starši o tem takoj obvestijo kuhinjo 
po e-posti. Edino tako bomo lahko reševali konkretne primere. Za nazaj ne gre. Še bolje pa da 
vi učenec kar sam v kuhinji podal mnenje (če je po njihovo surovo, prekuhano, premalo, … 
karkoli). 

d) poročilo o dogajanju v Aktivu in Zvezi aktivov svetov staršev  
• Zveza aktivov staršev šol pod Krvavcem je trenutno slabo aktivna. 
• ZASSS je podal mnenje o predlogu NPVI: NPVI bolj inovativen in vizionarski glede na izzive 21. 

stoletja, saj smo na prehodu iz 4. v 5. industrijsko revolucijo, šolski sistem pa je z vsebino učnih 
načrtov in načinom poučevanja obtičal v 1., morebiti 2. industrijski revoluciji, povozil ga je čas. 
Izpostavljajo: 

o urediti učne načrte - ker so medpredmetno in vertikalno neusklajeni in preobloženi s 
faktografijo ter prezahtevni za določeno starost učencev - torej, potrebna bi bila 
redukcija ciljev  

o vzpostaviti sistem zagotavljanja kakovosti v osnovni šoli - uvesti bi morali celovit, 
enoten in ne prezapleten transparenten sistem, v katerega bodo vključene 
samoevalvacija, notranja evalvacija in zunanja evalvacija s povratnimi zankami (za 
ukrepanje in nagrajevanje), kar bi zagotavljalo odpravo pomanjkljivosti in povečanje 
kakovosti  

o zagotoviti stabilno in celovito učbeniško politiko - učna gradiva so preobsežna, 
prezahtevna, preštevilna, pretežka in predraga. Definirati je treba kazalnike kakovosti 
učnih gradiv in vzpostaviti od založnikov neodvisen sistem recenzije učnih gradiv.  

o vrniti in okrepiti vzgojno vlogo šole, ker je to od vedno bila in ker tukaj resno popušča. 
Šola še učiti ne more, če nima vzpostavljenega vzgojnega sistema.  

o okrepiti partnersko vlogo staršev v šolskem sistemu, saj ni dobro delujoče šole brez 
dobro vpletenih staršev.  

o  Strinjamo se z ravnatelji in učitelji, da je v šolskem sistemu premalo vizije, da je 
trenutni sistem v določenih delih za časom in nadgradnja NI dovolj. Večina trenutnih  

o Po ustavi brezplačno obvezno šolanje - še 1x premisliti, saj smo deleč od tega  
o Zveza poziva k povezovanju staršev v Svetih staršev, v Aktivih in pri soodločanju v Zvezi,  
o Šole naj sodelujejo s starši, saj šele ko skupaj veslamo v isto smer, se bo barka 

premikala v pravo smer.  
• ZASSS je dal izjavo glede predloga sprememb ZOSn: 

Vsi se zavedamo, da inflacija ocen slabo vpliva na izbor primernih kandidatov za srednje šole. 
Sedanji sistem je zato krivičen. Ravnatelji srednjih šol to potrjujejo. Na podlagi dela Delovne 
skupine za pripravo meril za vpis v šole z omejitvijo iz leta 2011–2014 lahko sklepamo, da z 
ustreznim upoštevanjem uspeha NPZ, lahko način vpisa izboljšamo. Ustrezna kombinacija ocen in 
NPZ se je izkazala za relativno dobro napoved znanja učencev. V to smer je potrjuje tudi RIC in to 
kljub temu da NPZ temu ni primarno namenjen. Skupen kriterij je manjkal do sedaj. Drži, da ne 
rešuje celostnega in kognitivnega dela ocenjevanja otroka, je pa trenutno manjše zlo kot da 
pustimo sistem enak. Potrebna bo kvalitetna izvedba, dodaten rok izvedbe in preprečitev 
morebitnih zlorab za pritisk na otroke ali učitelje. Predvsem pa želimo, da socialno ekonomski 
status ne bi vplival na rezultate NPZ. Da to prevečkrat vpliva na učence, je pokazala raziskava in 



 

tudi sami opažamo enako. Minster Felda je tudi povedal, da se bo potrebno pogovarjati z ravnatelji 
srednjih šol ter drugimi strokovnjaki, da se bo lahko določilo v kakšni meri se bo upošteval uspeh 
in NPZ dosežek. To bi bilo dobro naredi na podlagi simulacij, pilotnega projekt ipd.  

  
Ad6: Vprašanja in pobude 
Najavljeni pobudi:  

1. Predstavnik učencev 4. razreda daje pobudo, da šola organizira podaljšano bivanje tudi za vse 
učence 5. razredov, ne glede na njihov status (vozači/nevozači, matična, podružnična enota). 
- Odgovor vodstva šole je, da bodo vsi učenci 5. razredov, ki bodo želeli obiskovati 

podaljšano bivanje, tja lahko vključeni, ne bo pa zanje organizirane ločene skupine. Letos 
se po vrnitvi učencev v matično šolo PB za 5. razred ni več izvajal. Učence se je tako navajalo 
na samostojnost, prav tako starši tega niso izpostavili kot težavo. V 5. razredu se na PB 
prijavi zelo malo učencev, del se jih izpiše med letom. Učenci se bodo priključili nižjim 
razredom, s čimer se bo spodbudilo sodelovanje med generacijami. 

2. Članico tima za prehrano zanimajo rezultati ankete, ki je bila izvedena med učenci predmetne 
stopnje glede časa malice in kaj se glede pridobljenih rezultatov načrtuje. Na timu so 
razpravljali o tem, da je 20 minutni čas po koncu pouka in prihodu avtobusa prekratek za kosilo 
in odhod domov. Razpravo so zaključili s sklepom, da bo šola pripravila izjavo za starše in jo 
zanima, kdaj bo izjava pripravljena.  
- Pobuda je bila obravnavana skupaj s poročilom tima za prehrano. Zaradi prijave na 

Inšpektorat za šolstvo glede odmora za malico za predmetno stopnjo, se bo v prihodnjem 
šolskem letu malica za predmetno stopnjo prestavila na zgodnejši čas. Učencem glede na 
rezultate ankete trenutno izbrani čas večinoma ustreza. 

Druge pobude: 
- podan je bil predlog, da se odhod avtobusov na ekskurzije, športne dneve … organizira po 

prihodu šolskih avtobusov 
- podana je bila tudi pobuda, da se v šoli postavi spominska stena, kjer bi se zbirali pomembni 

dosežki učencev šole 

 
Svet staršev se je na koncu seje v imenu vseh staršev vodstvu šole zahvalil za opravljeno delo v mandatu 
2019-2024. 
 
 
Zapisnik pripravila: Žana Banov Ribnikar  


